

回條 Reply Slip

請在 **2021年8月19日(星期四)** 或之前以電郵或傳真方式交回。

Please return by email or fax on or before **19 August 2021 (Thursday)**.

致：[二級行政主任（兒童發展基金）1] To：[Attn: Executive Officer II (Child Development Fund) 1]

電郵地址 Email Address： eoiicdf1@swd.gov.hk

傳真號碼 Fax No.： 2152 9396

兒童發展基金第九批計劃簡介會

Briefing Session on the Ninth Batch of Child Development Fund (CDF) Projects

日期：2021年8月26日(星期四)
Date：26 August 2021 (Thursday)

時間：下午2時30分至5時15分
Time：2:30 p.m. – 5:15 p.m.

形式：網上視像會議
Format：Online Video Conference

以下人士將代表本機構出席上述簡介會

The following person(s) will represent our organisation to attend the subject briefing session.

(每間機構最多可提名**兩名代表**出席。成功登記之代表將獲另行通知)

(Each organisation can nominate a maximum of **two representatives** to attend. Successful registrations will be notified separately.)

	姓名 Name	職位 Post	視像會議顯示名字 Video Conference Display Name	電郵 Email	電話號碼 Tel. No.	聯絡人 Contact Person (請填上✓號 Please tick) ¹
例子 e.g.	陳大文 Chan Tai-man	社工 Social Worker	陳大文 (機構) TM Chan (NGO)	ctm@xxx.org.com	xxxx xxxx	✓
1.						
2.						

¹ 請選定一位出席者為主要聯絡人

Please identify one of the attendees as main contact person.

兒童發展基金策略伙伴²所提供的協助（如：籌募配對捐款、協助招募義務友師或安排具培訓或體驗性質的活動）

本機構 同意 / 不同意 * 社會福利署將以上出席者的聯絡資料轉交給兒童發展基金的策略伙伴，以獲得更多有助申請兒童發展基金計劃的資訊及支援。

Assistance from Strategic Partners of Child Development Fund² (e.g. secure matching contributions, help recruit mentors or organise experiential/training programmes)

We agree / disagree * the Social Welfare Department to transfer the above contact information of participant(s) to the Strategic Partners of Child Development Fund for obtaining further information and support to facilitate the applications for CDF projects.

(* 請刪除有關選項 Please delete as appropriate)

簽署 Signature	:	_____
姓名 Name	:	_____
職位 Position	:	_____
機構名稱 NGO Name	:	_____ (中文) _____ (Eng)
地址 Address	:	_____
電郵地址 Email Address	:	_____
電話 Telephone No.	:	_____
日期 Date	:	_____

² 現時兒童發展基金的策略伙伴（按字母順序排列）：

1. 青少年發展企業聯盟
2. 兒童發展配對基金
3. 教會關懷貧窮網絡

Existing Strategic Partners of Child Development Fund (By alphabetical order):

1. Child Development Initiative Alliance (CDIA)
2. Child Development Matching Fund (CDMF)
3. Hong Kong Church Network for the Poor (HKCNP)